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14. XI. 1947

Na poslednom zasadnutí výboru MS prišla na pre
tras i otázka vydávania spisov niektorých klasikov 
slovenského národného prebudenia (Štúr, Hurban, 
Hodža atď.). Matica sama nemôže sa na túto vec po
dujať, resp. nemôže zaistiť na takú dlhú dobu, akú 
bude vyžadovať zredigovanie a vydávanie Prameňov 
potrebné finančné prostriedky.

Pretože i my máme záujem na tom, aby už ko
nečne spisy Štúrove a štúrovcov vyšli, vyžiadal som 
si konkrétny návrh, čo by MS potrebovala, aby sa 
celé podujatie uskutočnilo. Urobil som tak tým skôr, 
lebo sám som na MS naliehal už v roku 1945, aby 
spisy štúrovcov vyšli. Správa MS predkladá o tejto 
veci návrh; nám pripadá preskúmať ho a uskutoč
niť. Navrhujem, aby ste sa dali do styku s dr. An
drejom Mrázom, ktorý je členom redakčnej rady 
Prameňov, prípadne i s dr. Pauliným a pospolu s ni
mi prerokovali potrebnosť a možnosť uskutočnenia 
tohto námetu.

V prípade prof. Bokesovej ide o archivárku mesta 
Bratislavy (nezameňujte so Zdenkou Bokesovou z Pov. 
informácií), ktorú by sme mohli prevziať do stavu 
PŠO a prideliť ju pre tieto práce. Sumu Kčs 200.000 
so špeciálnym určením na vydávanie štúrovských 
spisov by sme v našom rozpočte našli. Prosím, aby 
sa konalo v tejto veci urýchlene.

Povereník: 
L. Novomeský

V nedatovaných pokynoch sekcii B prosí povereník, 
aby jej pracovníci „započali ihneď patričné kroky v tom
to zmysle: 1. PSO súhlasí a nalieha na vydávanie Pra
meňov, a preto tiež chce poskytnúť MS patričnú pomoc 
v zmysle žiadosti MS. 2. PSO poskytne požadovanú su-
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